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Abstract (en)
Cooler grate plate (3) with devices for arrangement on a grate support and with passage openings (11) for cooling gas, which open on the upper
side. In order that it can also be used in thermally highly loaded cooler regions, it has on the upper side of the plate at least one trough (7) for
receiving and securing goods to be cooled which it shields from the hot goods situated above. The cooling gas passage openings (11) open inside
the region occupied by the goods to be cooled, which are secured, and open in lateral surfaces (10) of the trough (7) for protection against goods to
be coooled passing through. <IMAGE>

Abstract (de)
Kühlerrostplatte (3) mit Einrichtungen zur Anbringung auf einem Rostträger und mit oberseitig mündenden Durchtrittsöffnungen (11) für Kühlgas.
Damit sie auch in thermisch hoch beanspruchten Kühlerbereichen eingesetzt werden kann, besitzt sie auf der Plattenoberseite wenigstens
eine Mulde (7) zum Aufnehmen und Festhalten von Kühlgut, das sie von dem darüber befindlichen, heißen Gut abschirmt. Die Kühlgas-
Durchtrittsöffnungen (11) münden innerhalb des von dem festgehaltenen Kühlgut eingenommenen Bereich und münden in Seitenflächen (10) der
Mulde (7) zum Schutz vor durchtretendem Kühlgut.
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